
Boško Tomić: 

Pitanje postavljeno Ministarstvu odbrane BiH –“ Da li je izvršeno mjerenje radioaktivnosti u 

kasarnama gdje borave pripadnici Ministarstva odbrane BiH, i ako jeste, da li su parametri u 

granicama dozvoljenog, a ako su veći od toga, što će Ministarstvo preduzeti za zaštitu 

zdravlja ljudi na tim lokacijama?” 

 
 


